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ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Giresun’a yeni bir görünüm ve vizyon kazandıracak dev projede start 
verildi. 35 yıllık çöplük, çiçeklerle, yaşam alanıyla hayat bulacak...

* Çöp ve moloz döküm alanı olarak 
kullanılan, 35 yıldır değerlendiril-
meyen 400 dönümlük arazi; mesi-
re alanına dönüşecek, sosyal, spor-
tif, kültürel üniteler, parklar yapa-
cağız.

* Giresun sanayi sitesi, Aksu, Gedik-
kaya, Aydınlar ve Çaykara’yı çöp 
kokusundan kurtaracağız.

* Sahilden gelip geçenleri çöple 
değil, çiçeklerle karşılayacağız. 

iresun Belediyesi, sahil yolu kenarındaki Galanda bir dönem çöplük olarak kullanılan 
ve 35 yıldır atıl olarak bekletilen 400 

dönüm arazide kapsamlı bir projeye başlattı. 
Geçen hafta iş makinalarıyla girilen arazide ilk ola-
rak çöp ve molozlar temizlenecek, ağaçlandırma 
çalışmaları yapılacak.

ŞENLİKOĞLU PROJE ALANINDAYDI
Halen yoğun bir çalışma yürütülen alanda 

açıklamalarda bulunan Başkan Aytekin Şenlikoğlu, 
projeyle bu alanın hem sosyal yaşam hem de 
sportif faaliyetlerin gerçekleştirilmesi için düzen-
leneceğini söyledi.

Şenlikoğlu, “eski çöp alanı çevre ve doğa açı-
sından ilimizin kanayan yaralarından biriydi. Yıl-
lardır burnumuzun dibinde yer alan bir mikrop yu-
vasından Aksu, Gedikkaya, Aydınlar ve Çaykara 
gibi birçok mahallemizi kurtaracağız. Şehrimizin 
hemen girişi olduğu için gelip geçenleri çöple kar-
şılayıp çöple uğurluyorduk. Projemizin hayata ge-
çirilmesinin ardında ise çiçeklerle karşılayacağız” 
diye konuştu.   Devamı sayfa 3’de

BAŞKAN ŞENLİKOĞLU,
DOĞU PARK’I ANLATTI
BAŞKAN ŞENLİKOĞLU,
DOĞU PARK’I ANLATTI

Aksu SEKA Kağıt Fabrikası ar-
sası üzerinde TOKİ tarafından in-
şaatına devam edilen Çotanak 
Spor Kompleksi 2020-2021 futbol 
sezonuna açılması hedefleniyor. 

ÇOTANAK BİTİYOR
Ak Parti Giresun Milletvekili 
Cemal Öztürk kompleksin olimpik 
yüzme havuzunun bitirildiğini, 
stadyumun ise, % 95'lik kısmı ta-
mamlandığını açıkladı. 

Devamı Güncel Spor’da…

GAZETECİ
CANDEMİR
SARI’YA,
KORONA
TEŞHİSİ…

ABD’de yaşayan İhlas Haber Ajansı 
New York muhabirliği görevini yürüten 
sürekli basın kartı sahibi Gazeteci Can-
demir Sarı’nın, Koronovirüs testi pozi-
tif çıktı. Sarı, hastanedeki teşhisin ar-
dından evine gönderildi ve tedavi süre-
cine başladı. Sarı, bir süre karantina ve 
izalasyona tabi tutulacak.

1. sayfadan 2’ye devam

Giresun Esnaf ve Sa-
natkarları Odaları Birliği 
(GESOB) Başkanı Ali Kara, 
esnaf için afet kararnamesi 
istedi. Kara, esnafların Ko-
ronavirüsle mücadele süre-
cindeki zararlarının karşı-
lanması gerektiğini belirte-
rek, uzun süreli faizsiz 
kredi verilmesi için hükü-
mete çağrı yaptı.

Devamı sayfa 3’de…

ALİ KARA’DAN ÇAĞRI
Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin inşaatı tamamlandı ve geçici kabulü 

onaylandı. Personelleri de hazır, açılış yakında …
Giresun İl Sağlık Müdürlüğünden yapılan açıklamada, Sağlık Bakanlığı tarafın-

dan ihalesi yapılan ve 31 Ocak 2017 tarihinde yer teslimi yapılan Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesinin inşaatının tamamlandığı belirtildi.. 2019 yılı Aralık ayında geçi-
ci kabul işlemleri başlayan hastane binası Sağlık Bakanlığınca oluşturulan geçici 
kabul komisyonu tarafından eksiklikleri tamamlandıktan sonra, 28 Nisan 2020 ta-
rihinde geçici ka-
bulü onaylanarak 
Sağlık Yatırımları 
Genel Müdürlü-
ğüne sunuldu.

GİRESUN’UN YENİ HASTANESİ AÇILIYOR

Devamı sayfa 2’de
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL
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YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

1'den devam
Çöp sahasındaki temizleme çalışmalarının üç ay 

süreceğini ifade eden Şenlikoğlu, şunları söyledi: 

“Aksu ve Organize Sanayi sitesi alanındaki çöplerin 

tamamen temizlenmesinin ardından burada 400 dö-

nümlük bir alan ortaya çıkacaktır. Bu alana ‘Doğu 

Park’ projesi kapsamında yaklaşık 20 bin civarında 

Giresun’a isminin veren kiraz ağaçları başta olmak 

üzere yöreye özgü meyve ve ağaçlandırma yapaca-

ğız. Alanı mesire alanı haline getireceğiz.”

Prpjeyi anlatan Başkan Şenlikoğlu “bununla bir-

likte bu alan içerisinde nikah salonu, etkinlik çayırı, 

tenis kortları, voleybol, basketbol ve futbol sahaları, 

400 metre tartan yürüyüş pisti, galericiler sitesi, 

paten ve kay kay pisti, gözetleme kulesi ve çocuk 

oyun parkları oluşturacağız. Giresun buradaki çalış-

maların tamamlanmasının ardından yeni bir görü-

nüme ve vizyona kavuşacaktır” dedi.

Tedavi altına alınmayarak evine gönderilen Sarı, 
tedavi için Türkiye’ye gelmek istediğini söyledi.

Sarı verdiği bilgide, "Korona virüs semptomları 
görülmesi üzerine hastaneye giderek test yaptırdım. 
Testimin ardından 'Türk sen koronasın' denilerek, 
hastanede tedavi altına alınmadan eve gönderildim. 
Ailem Türkiye’de ben ise burada çalışıyorum. Ra-
hatsızlığımın giderek artacağından ve tedavi olma 
imkanımın bulunmayacağından endişe ediyorum. 
ABD’deki şartlar tedavi olma şansımı zorlaştırmak-
tadır. Bu nedenle Türkiye’ye gelmek ve orada teda-
vimin devam etmesini istiyorum. Bu konuda yetki-
lilerden yardım bekliyorum" dedi.

Herkesi üzen bu haber sonrasında Candemir 
Sarı için, ailesi, sevenleri ve gazeteci arkadaşları ta-
rafından sosyal medya üzerinden Türkiye’ye getiril-
mesi yönünde kampanya başlatıldı.

.

1. sayfadan devam
GESOB Başkanı Ali Kara, ülkemiz ve insanlığı 

tehdit eden bulaşıcı virüs salgınına karşı hükümetin 
aldığı önlemler sonucunda onlarca meslek kolunda-
ki esnaf ve sanatkarlarımızın faaliyetlerine zorunlu 
ara verildiğini hatırlattı. Korunma tedbirleri acısın-
dan zorunlu olmadıkça sokağa çıkılmamasının pi-
yasayı olumsuz etkilediğin, iş gücünün %95’e düş-
tüğünü söyleyen Kara,”hükümetimizin ilk hamlede 
aldığı iyileştirici tedbirler kısa süreçte nefes aldırmış 
olmakla birlikte, sürecin uzaması halinde sıkıntıla-
rın artacağı sorunların çözümünün çok daha zorla-
şacağı öngörülmektedir”dedi.

YARGITAY KARARINI HATIRLATTI,
AFET KAPSAMI İSTEDİ

Başkan Kara, büyük mağduriyetlerin yaşanma-
ması açısından alternatif çözüm önerisini şu cümle-
lerle açıkladı: Yargıtay Hukuk Genel Kurulunun 
2017/11-90 E -2018/1259 Karar sayılı kararı gereğin-
ce salgın hastalıkların mücbir sebep(afet) hallerin-
den biri olarak kabul edilmiş olması dolayısı ile ya-
şadığımız bu olayın afet kapsamına alınarak esnaf 
ve sanatkarlarımıza zararlarını karşılayacak şekilde 
uzun süreli faizsiz kredi verilmesini talep etmekte-
yiz. Bu talebimiz başta esnaflarımız olmak üzere va-
tandaşlarımızda ve piyasalarda psikolojik acıdan 
büyük bir rahatlama meydana getirecek çünkü 
esnaf ve sanatkarlara verilen destek ve teşvik doğ-
rudan ekonomiye yansıyarak piyasalar rahatlaya-
caktır.”

1. sayfadan devam
Giresun Üniversitesi ile afilasyon yapılarak hiz-

met verecek Olan yeni hastanenin, 381 personel 
alımı da geçtiğimiz günlerde planlanmıştı. Medikal 
cihazların ve araç gereçlerin tamamlanmasının ar-
dından, hastanenin Temmuz ayında açılacağı ve 
hasta kabulüne başlayacağı ifade edliyor.

Eğitim ve Araştırma Hastanesinde; 91 tek kişilik 
oda, 86 çift kişilik oda, 78 yataklı erişkin yoğun 
bakım ünitesi, 108 poliklinik odası, 16 ameliyathane, 
34 yataklı diyaliz merkezi, 17 yataklı kemoterapi üni-
tesinin yanı sıra birçok sağlık hizmetinin verildiği bi-

1 Mayıs İşçi Bayramı 
nedeniyle kutlama açıkla-
ması yapan Ak Parti Gire-
sun İl Başkanı Kenan 
Tatlı, her kesime ‘selam’ 
yollayarak mesaj verdi.

CHP İl Başkanı Fikri 
Bilge, 1 Mayıs nedeniyle 
yaptığı yazılı açıklamada, 
“artık çalışma koşulları-
nın iyileştirildiği, emeğin 
karşılığının alındığı, gelir 
dağılımında adaletin sağ-
landığı,iş cinayetlerinin 
ve işten atılmaların son 
bulduğu, işsizliğin çözül-
düğü, üretenin yöneten ol-
duğu bir dünya diliyo-
ruz” dedi.

Bilge, “Bugün dünya-
da pandemiye dönüşen 
koronavirüs nedeniyle so-
kağa çıkma yasağının uy-
gulandığı günlerde yine 
hastanelerde ve sokaklar-
da emekçiler vardır.

Ülkemizin bu zor gün-
lerinde,görevleri başında 
bulunan başta sağlık 
emekçilerimizin ,bütün iş 
kollarında fedakarca çalı-
şan işçi ve emekçi kardeş-
lerimizin emek ve daya-
nışma günlerini kutluyo-
rum” ifadesini kullandı.

Ak Part� İl Başkanı Kenan Tatlı, 1 Mayıs’ı böyle kutladı

Açıklamasına önceki 
belediye yönetimini hedef 
alarak başlayan Tatlı, 
“alın teri ile çalışan tüm 
emekçi kardeşlerime, ay 
başı geldiğinde acaba ma-

aşım yatar mı yatmaz mı 
diye endişe duymayan 
tüm kamu işçilerimize ve 
belediye çalışanlarımıza 
selam olsun, 10 yıl bo-
yunca şehrini çok sevdi-
ğini iddaa ettiği halde 
kayda değer hiçbir şey ya-
pamayan zihniyetlere 
karşı batak durumda olan 
belediyeyi makus talihin-
den kurtaranlara selam 
olsun” dedi.

Tatlı’nın açıklaması 
şöyle:” Milletten aldıkla-
rını sağda solda boş şey-
ler için harcamayıp yine 
millete hizmet yolunda 
yol, köprü, havalanı vb. 
ve Avrupanın en iyi has-
tanelerini yapanlara 
selam olsun. Milletin ira-

desini hiçe sayarak ülke-
sini satan darbecilere 
karşı, canlarını hiçe saya-
rak tankların altına yatan-
lara selam olsun. Pande-
mi ile mücadelede yaşlısı-
na gencine, her bir ferdi-
ne sahip çıkanlara ve Co-
vid19 hastalarını hiç bir 
ücret talep etmeden "dev-
let babalığını" gösterenle-
re selam olsun. Hasta ve 
çaresiz insanları hastane-
lerde rehin kalmaktan 
,muayene ve ilaç kuyruk-

larından kurtaranlara 
selam olsun. Dünya 5' ten 
büyüktür diyerek dünya 
mazlumlarının sesini em-
peryal ve sömürgeci güç-
lere karşı duyuranlara 
selam olsun. İşcisi - me-
muruyla , genci- yaşlısıy-
la, şehirlisi- köylüsüyle, 
kadını-erkeğiyle her du-
rumda ve her koşulda " 
biz biz yeteriz Türkiyem" 
diyerek devletinin ve mil-
letinin yanında olanlara 
selam olsun.”

SARI: “TÜRKİYE’YE
DÖNMEK İSTİYORUM”…

YENİ HASTANE AÇILIŞA HAZIR…

GESOB BAŞKANI KARA:
”ESNAFIN ZARARI FAİZSİZ
KREDİYLE KARŞILANMALI”

Şenl�koğlu: Çöplükte
ç�çekler açacak...

CHP: ÇALIŞMA KOŞULLARI İYİLEŞTİRİLSİN…

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası, meslek gurupla-
rından sonra meclisini topladı.

Mart – Nisan Ayları birleştirilmiş Meclis Toplantısı, 
video konferans yönetimiyle düzenlendi. Meclis Baş-
kanı Ahmet Şenel Anaforoğlu başkanlığında toplanan 
meclis, gündem maddelerini görüştü ve karara bağla-
dı. Toplantıda, Covid-19 Koronavirüs salgını sürecin-
de ekonomik kayıplar ve sektörlerin taleplerinin görü-
şüldüğü bildirildi.

Giresun Kent Konseyi 
Başkanı Murşit Gürel, 1 
Mayıs Emek ve Dayanış-
ma Günü nedeniyla yazılı 
bir açıklama yaparak, iş-
çilerin bayramını kutladı. 
Gürel, açıklamasında şu 
görüşleri dile getirdi: 
“Emeği, alın terini yücel-
ten, üretmenin önemini 
bilen bir yapı taşı olarak 
ülkemizde ve tüm dünya-
da birlik, dayanışma ve 

VALİ’DEN İL ÖZEL İDARE BİNASINDA İNCELEME
Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları, İl Özel İdaresi 

Hizmet Binası’nda incelemelerde bulundu.
İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Hüseyin Taşkın ile birlik-

te binanın olduğu alana giden Vali Sarıfakıoğulları, bina ve 
çevre düzenlemesi yapılan inşaat sahasında incelemelerde 
bulunarak, çalışmalar hakkında yetkililerden bilgi aldı.

Birkaç kez devri için işlemler yapılan, otel olarak da 
açılması gündeme gelen binanın, sonunda Özel İdare Hiz-
met Binası olarak kullanılmasına karar verildi. Pandemi sü-
reci olmasaydı bina bu ay içinde hizmete açılacaktı ve il 
genel meclisi toplantısı buradaki salonda yapılacaktı.

KENT KONSEYİ BAŞKANI GÜREL: “EMEKÇİLERİN HAKLARINI ALMALARINI ÖNEMSİYORUZ.”
haksızlıklarla mücadele 
günü olarak kutlanan, işçi 
ve emekçi kardeşlerimi-
zin demokratik ve barışçı 
yollarla hak arayışlarının 
simgesi olan 1 Mayıs 
Emek ve Dayanışma 
Günü’nün, çalışanların so-
runlarının dile getirilme-
sine ve çözüm yollarına 
ışık tutulmasına yardımcı 
olmasını istiyor, emekle-
rinin tam karşılığını al-

malarına, çalışma şartları-
nın iyileştirilmesine, hak 
etmiş oldukları yaşam 
standardına kavuşmaları-
na büyük önem veriyo-
ruz.

Giresun Kent Konseyi 
olarak; Emeğin, emekta-
rın, alın terinin, dayanış-
ma ve yardımlaşmanın 
günü olan 1 Mayıs Emek 
ve Dayanışma Günü’nü 
kutluyoruz”.

GİRESUN TSO MECLİSİ TOPLANDI
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Giresun Valiliği tarafından oluşturulan Vefa Sos-
yal Destek Grubu, il genelinde sokağa çıkma yasağı 
getirilen yaş gruplarının ihtiyaçlarının giderilmesi 
ve vatandaşların mağdur olmaması için 24 saat 
canla başla çalışıyor. Gurubun bugüne kadar il mer-
kezinde 4 bin 40, ilçelerde 6 bin 317 olmak üzere top-
lam 10 bin 356 başvurunun gereğini yerine getirdiği 
bildirildi.

İŞTE YARDIMLARLA İLGİLİ BİLGİLER
Yine Vefa Destek Grupları aracılığıyla ayrıca; 14 

bin 608 adet gıda paketi, bin 478 adet hijyen paketi 
olmak üzere bugüne kadar toplam 16 bin 86 talep ye-
rine getirildi. Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma 
Vakfı aracılığıyla ise , 22 Mart tarihinden bu zaman 
kadar 2 bin 672 gıda paketi, 492 hijyen paketi ve 749 
haneye ekmek yardımı yapıldı.

Bu konuda yapılan açıklaamada şu bilgilere yer 
verildi: Koronavirüs ile mücadele kapsamında soka-
ğa çıkmaları sınırlandırılan 65 yaş ve üstü ile kronik 
rahatsızlığı bulunan vatandaşların maaşları ve ‘Eko-
nomik İstikrar Kalkanı Paketi’ destek programı çer-
çevesinde ‘Düzenli Merkezi Yardım’ alan vatandaş-
ların ödemeleri evlerine kadar ulaştırıldı. Yardım 
ödemeleri polis ekipleri aracılığıyla hak sahiplerine 
teslim edildi.

Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı tarafın-
dan hazırlanan 450 gıda kolisi 10 polis ekibi ve 10 
çarşı mahalle bekçisi tarafından ihtiyaç sahiplerine 
dağıtıldı. 147 aileye ve işten çıkarılan 180 kişiye gıda 
kolileri ulaştırıldı.

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı’nda Nurullah Uzun isimli vatandaş Vefa Sosyal 
Destek Grubundan balkonuna asmak için Türk bay-
rağı talep e�i. Görevli ekipler Nurullah Uzun’un 
evine giderek Türk bayrağını kendisine teslim e�i.

İl genelinde sosyal yardım paketleri kapsamında 
Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı tarafın-
dan 1. fazda 2 bin 171 kişi, 2. fazda 2 bin 388 kişi 
olmak üzere toplam 4 bin 128 kişiye 1000 TL destek 
ödemesi yapıldı.

fiyatı ikisinin de 24 lira ola-
cak…

Yani TMO’ya göre, fındık 
fındıktır!... Ayrısı gayrısı yoktur.

Oysa Giresun fındığının yağ 
oranı yüksek, tad ve özelliği 
farklıdır, özeldir. Mamüllerin 
üzerinde bu, belirtilir.

Bu nedenle Ticaret Bakanlı-
ğı’ndan tescillenmiştir, fiyatı yüksek açıklanır, alımda ay-
rılır, ihracatta ayrı kalem ve fiyatla değerlendirilir.

Bir Giresun kalite fındık vardır, bir de Levant kalite 
olarak değerlendirilen diğer fındıklar… Bununla övü-
nürüz; dünyanın en kaliteli fındığını yetiştiriyoruz 
diye...

Tüm bunlar bilinirken, öyleyse neden ilk defa bir 
devlet kurumu fındık çeşitlerini eş değerde gördü ve 
neden aynı fiyattan satışa sundu?

Bütün fındıkları eşitlemek, 
bütün dengeleri, gelenekleri ve pi-
yasada oluşan kültürü bozacaktır. 
Türkiye’nin dünya pazarlarında Gi-
resun fındığı ismiyle elde ettiği ka-
lite stratejisi üstünlüğü ortadan kal-
kacak, döviz girdisi de azalacaktır.

Bence Giresun kalite fındık için 
ayrı fiyat açıklamamanın önü açılı-
yor. Emsal teşkil ettiriliyor.

Bunu gören Hamburg’taki Hans ve O’nun piyasada 
tekelleşmiş yerli iş ortakları, AB’li alıcılar yarın demez-
ler mi, ‘biz de fındıklar arasında ayrım yapmayacağız, 
hepsini aynı fiyattan alacağız’ diye?

Sonuç olarak TMO ayrı bir cumhuriyet değildir. Tür-
kiye Cumhuriyeti’nin bir kurumudur. Dolayısıyla bütün 
kuralları, teammülleri hiçe sayarak, fındığın bütün pay-
daşlarını, FKB’yi, odaları, borsaları, ihracatçıları üretici-
leri, herkesi dışlayarak böyle bir karar alamaz.

Yok öyle yağma!
Kimse Giresun’un ismini fındığın önünden çıkarma 

cüretini kimse gösteremez.
Fındığımızı kimse basitleştiremez, sıradanlaştıra-

maz.
Kimdir bunlar, kimdir bu ilden güçlü olan fındığın 

kalitesini maniple, bizi rencide eden büyük güçler?

TMO’ya dur denilmeli, itiraz edilmeli, ses yükseltil-
meli ve tavır konulmalıdır.

Eğer TMO üzerinden gerçekleştirilen bu ‘eylem ve 
girişimin’ önüne geçilmezse, bugüne kadar Giresun ka-
lite için yürütülen bütün mücadele boşa gidecektir.

Bu gelişme bir sürecin sonucudur. Durmayacaktır.

Projesi hazır Fındık Müzesini bir yer gösterip yıl-
lardır bu şehre kurdurmadılar. Komşumuz hızlıca bu işi 
halletti.

Şimdi de bu…
Fındığın Başkenti ünvanımız galiba lafta kalıyor, 

giderek rafa kalkıyor.

GİRESUN KALİTE FINDIK
YOK MU EDİLİYOR?

Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO), stoklarında bulu-
nan 20 bin ton kabuklu fındık için talep verme süresi 
yarın sona eriyor. Bu kapsamda 17 bin 500 kilogram 
'Levant' kalite ve 2 bin 500 kilogram 'Giresun kalite’ 
kabuklu fındık olmak üzere, bu ay toplam 20 bin ton 
ürünün satışı gerçekleşecek.

Ancak ilginç ve garip olan şu: Levant ve Giresun 
kalite fındıklara ayrı ayrı talep alınacak, kilogram satış 

Çamoluk Şeker Kuru Fasulyes�’ne özel sulama s�stem�
Doğu Karadeniz Projesi Bölge Kalkın-

ma İdaresi Başkanlığı (DOKAP) tarafın-
dan finanse edilen “Organik Havzalarda 
Organik Üretimin Geliştirilmesi Projesi” 
kapsamında Organik Çamoluk Şeker 
Kuru Fasulyesi üretimi yapılan alanlara 
damla sulama sistemi kurulumu yapıldı.

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlü-
ğünce yürütülen ve DOKAP tarafından fi-

nanse edilen “Organik Havzalarda Orga-
nik Üretimin Geliştirilmesi Projesi” kap-
samında 2018 yılında Türk Marka ve Pa-
tent Kurumu tarafından tescillenen Ça-
moluk Şeker Kuru Fasulyesinin üretimi-
nin yapıldığı alanda damla sulama sis-
temlerinin kurulumu gerçekleştirildi.

Proje kapsamında; organik havzalar-
da, organik üretimin geliştirilmesi, Çamo-

luk Şeker Kuru Fasulyesinin üretim alan-
larının genişletilmesi, daha yüksek ve 
daha kaliteli ürün elde edilebilmesi ama-
cıyla ve bitki yetiştirmek için kullanılan 
en verimli su dağıtım sistemlerinden biri 
olan damla sulama sistemleri kurulumu 
yapıldı. Böylece toplamda 274 dekar alan-
da verimli bir şekilde tarım yapılması sağ-
landı.

VEFA DESTEK GURUBU 10 BİNLERCE
TALEBİ CEVAPLANDIRDI

Corona virüsü sebe-
biyle devlet tarafından 
vatandaşlara bazı sosyal 
yardımlar yapılıyor. Bun-
lardan biri de 1000 TL 
olarak yapılacak olan 
nakdi yardımlardır. Aile, 
Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığı aracılı-
ğıyla yapılan yardımlar-
da sıra 3. Faz'a geldi. İlk 
iki kısım ödemeleri PTT 
kanalı ile ihtiyaç sahiple-
rine ulaştırlırken, 3. 
kısım başvuruları e-
Devlet üzerinden yapılı-
yor. 1000 TL pandemi 
sosyal destek yardım baş-
vurusu için e-Devlet üze-
rinden, TC kimlik numa-
rasın son hanesine göre 
yapılıyor.

Cumartesi ve Pazar 
günleri ise herhangi bir 
sınırlama yok.

Pandemi sosyal des-
tek yardımları kişi bazlı 
değerlendirilmeyecek. 
Başvurular haneye göre 
kabul edilecek veya edil-

Bozulan veya eskiyen kaldırım, 
merdiven, bordör onarımı, asfalt ona-
rımı, boyama, hız kesici, çeşme yapı-
mı, yön levhaları düzenlemesi vb. gibi 
durumlara daha hızlı müdahale 
etmek için kurulan çözüm ekibi 8 kişi-
den oluşuyor.

Çözüm ekibini ziyaret eden Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu: ‘’Va-

'Çözüm B�r�m�' sorunu çözüm �ç�n görevde
tandaşlarımızın yaşamını kolaylaştır-
mak ve hizmet kalitesini artırmak isti-
yoruz. Ortaya çıkan acil sorunlara mü-
dahale edebilmek için özel bir ekip 
kurduk. Bu sayede en kısa sürede ek-
sikleri giderebiliyoruz. Vatandaşları-
mız öneri ve taleplerini bizlere iletsin-
ler. Ekiplerimiz taleplere anında mü-
dahale edecektir ‘’dedi.

1000 TL. PANDEMİ SOSYAL DESTEK
YARDIM BAŞVURULARI SÜRÜYOR

meyecek. 1000 TL nakdi 
yardımlardan aynı hane-
de yaşayan sadece bir 
kişi yararlanabilecek.

e-Devlet üzerinden 
başvuru yapılan 3. Faz 
sosyal yardım ödemeleri-
nin de Mayıs ayının ilk 
haftasında başlayacağı 
tahmin ediliyor.

Yardımdan yararlana-
macaklar ise; Pandemi 
Sosyal Destek Programı 
Faz 1 ve Faz 2 kapsamın-
da verilen 1000 TL’lik 
nakdi destekten fayda-
lanmış olanlar, 5510 sayı-
lı Kanunun 4/a maddesi 
kapsamındaki kamu işçi-
leri, 5510 sayılı Kanunun 
4/c maddesi kapsamın-
daki memurlar, Sosyal 
Güvenlik Kurumu 
(SGK)’ndan gelir veya 
aylık alanlar (emekliler), 
İŞKUR İşsizlik Ödene-
ğinden faydalananlar, 
İŞKUR Kısa Çalışma Öde-
neğinden faydalanan-
lar…olarak belirlendi.

Giresun Belediyesi, tüm bi-
rimleri bir araya toplayacak 
olan yeni hizmet binasına ka-
vuşuyor

Giresun Belediyesi tarafın-
dan kiralanan eski Özel İdare 
binasında onarım ve altyapı 
çalışmaları başladı. Belediye 
Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, 
Giresun’a yakışır bir belediye 
binasında hizmet vermeye baş-
layacaklarını belirterek: 
‘’Farklı yerleşkelerde hizmet 
vermekten kaynaklanan ak-
saklıkları ortadan kaldırarak 
daha hızlı, verimli ve kaliteli 
hizmeti vatandaşlarımızla bu-
luşturacağız. En ince ayrıntıyı 
düşünerek planladığımız bu 
projemizle birlikte Gire-
sun’umuz uzun yıllar beledi-
ye hizmet binası eksikliği his-
setmeyecektir. Yeni binamız-
daki düzenleme çalışmaları 

ESKİ ÖZEL İDARE BİNASI’NDA ONARIM BAŞLADI
hızla devam edecek ve en kısa 
zamanda teslimi yapılacaktır” 
dedi.

Belediyeden yapılan açık-
lamada “ yeni hizmet binasın-
da, vatandaşların alacakları 
hizmet kalitesi de yükselecek. 
Aynı zamanda, birimlerin 
kendi arasındaki iletişimleri 
hızlanacak, verim artmış ola-
cak, zaman kaybı önle-
necek”ifadelerine yer verildi.

Yeni binanın hizmete gir-
mesiyle, dağınık halde bulu-
nan ve belediyeye kira prob-
lemleri ile de yük olan birim-
lerin tek çatı altında toplan-
ması amaçlanıyor. Böylece, va-
tandaşlar işlemlerini kolay ve 
hızlı bir şekilde yapabilecek , 
birimlerin farklı yerleşkelerde 
hizmet vermesinden kaynak-
lanan problemleri ortadan kal-
kacak.
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DEMİRAY GİRESUN HAZIR BETON

Piraziz Kaymakamlığı, 
Piraziz Sosyal Yardımlaş-
ma ve Dayanışma Vakfı, 
Vefa Sosyal Destek Gu-
rupları aracılığı ile Piraziz 
Öğretmenevi ve ASO Mü-
dürlüğümüzce hazırlanan 
iftar menüleri, 65 yaş üstü 
ve yalnız yaşayan ihtiyaç 

Piraziz İlçesi Bozat kö-
yünde doğup büyüyen 
eğitimci yazar hemşeri-
miz Yakup Gülaçtı, “Çı-
nardaki İzler” kitabıyla 
yayın hayatına merhaba 
dedi.

Gülaçtı kitabında, yö-
remiz insanının yaşadığı 
ekonomik mücadeleyi, 
gençlerin bu mücadele-
den galip çıkabilmek için 
çektikleri çileyi kaleme alı-
yor. Yazarın kendi yaşam 
hikâyesinden de alıntılar 
yaptığı, "Çınardaki İzler” 
kitabında, herkesin yara-
sına dokunacak izler bu-
lunuyor

Gülaçtı Kitabıyla ilgili 
yaptığı açıklamada”bu 

TÜBİTAK 4007 Bilim Şenlikleri Des-
tekleme Programı kapsamında; Bulan-
cak İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tara-
fından hazırlanan "Geleceğe Yolculuk, 
Bilime Uzanan Eller" projesi, TÜBİ-
TAK tarafından desteklenecek.

Piraziz İlçe Milli Eğitim Müdürlü-
ğü, Bahçeşehir Üniversitesi, BAU Tek-
noloji Transfer Ofisi, Bulancak Ticaret 
ve Sanayi Odası, Bulancak Belediyesi, 
Giresun Gençlik ve Spor İl Müdürlü-
ğü, Giresun Üniversitesi ortaklığında 
hazırlanan proje, ülke genelinde 
TÜBİTAK tarafından kabul gören 54 
proje arasında yer aldı.

Poje kapsamında, Türkiye'nin fark-
lı üniversitelerinden akademisyenler, 
gelecek bilimcileri, eğitmenler öğrenci, 
öğretmen ve veliler ile buluşarak çeşit-
li atölye çalışmaları, konferans, sergi 
bilim kurgu çalışmaları, robotik ve 
kodlama çalışmaları, sanat çalışmaları, 

Alucra ilçesinde ba-
harın gelmesiyle beledi-
ye yetkilileri tarafından 
ilçe girişlerinde ağaçlan-
dırma çalışmalarını ara-
lıksız sürüyor.Belediye 
ilçe genelinde yeşil alan-
ların daha da artması 
için ağaç dikim çalışma-
larına tüm hızıyla 
devam ediyor.

Karayolları tarafın-
dan Alucra ilçe girişinde 
yapılan orta refujlerin ta-
mamlanmasının ardın-
dan Alucra Belediyesi ta-
rafından fidan dikildi. 
Belediye ekipleri, çalış-
malar kapsamında ilçe 
girişinde otoyol refüjleri-
ni ağaçlandırdı. Çalışma 
ile ağaçların, otoyola 
yeni ve estetik görünüm 
kazandıracağı belirtildi. 
Orman Bölge Müdürlü-
ğünün çeşitli fidanlıkla-
rından gelen gül, ceviz, 
mazı, ateş dikeni, ladin 
gibi 6.750 adet fidanı top-
rakla buluşturdu.

Ayrıca Alucra Beledi-
yesi gelen bu fidanlar-
dan 2.000 tane ceviz fi-
danını ücretsiz olarak 
ilçe halkına dağıtarak va-
tandaşların ceviz üreti-
mine teşvik e�i.
Kadir Bekiroğlu /
Alucrahaber. com

PİRAZİZ KAYMAKAMLIĞI
İFTAR YEMEĞİ DAĞITIYOR

sahibi vatandaşlarımıza 
ulaştırılıyor.

Kaymakam Muham-
med Üsame Soysal, yar-
dımların Ramazan ayı bo-
yunca devam edeceğini 
söyledi.

Soysal'ın konuya iliş-
kin açıklamasında, " ekip-
ler tarafından teslim alı-
nan yemekler, ilçemiz Sos-
yal Yardımlaşma ve Da-
yanışma Vakfı kayıtlarına 
göre yardıma muhtaç ve 
yalnız yaşayan 65 yaş 
üstü vatandaşlarımıza if-
tardan önce ulaştırılıyor. 
İftar yemeği servisimiz 
kapsamında, Ramazan 
ayı boyunca her gün, ilçe-
miz sınırları içindeki 31 
köy ve mahallemizde ika-
met eden 75 ihtiyaç sahibi 
büyüğümüze sıcak 
yemek taşınıyor” dedi.

GİRESUN MİLLLİ EĞİTİM’DEN
TÜBİTAK BAŞARISI

söyleşiler, yarışmalar gibi birbirinden 
eğlenceli 45 farklı etkinlik gerçekleşti-
recek.

Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu kutladı

Projeyle birlikte aynı zamanda Bu-
lancak'ta bulunan yüksek teknoloji fir-
maları sergi açarak ürünlerini ve yap-
tıkları işleri öğrenci ve halka sergileme 
fırsatı bulacak

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu, TÜBİTAK’ın projenin kabul 
edilmesinden duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek, projenin hazırlık ve baş-
vuru aşamalarında emeği ve katkısı 
bulunan başta Bulancak ilçe Milli Eği-
tim Müdürü Şenel Bulut olmak üzere 
tüm paydaşlara teşekkür e�i. 

Projenin yürütülmesinde görev ala-
cak tüm kurum ve kuruluş temsilcileri 
ve katılımcılara da şimdiden başarılar 
diledi.

ÇGD TEMSİLSİCİ SALİHA
YAYLA, 3 MAYIS’I KUTLADI

Çağdaş Gazeteciler Derneği 
(ÇGD) Giresun Şubesi Temsilcisi Sa-
liha Yayla, 3 Mayıs Dünya Basın Öz-

gürlüğü Günü’nü kutladı.
Yazılı bir açıklama yapan Yayla, “ba-

sını özgür olmayan toplum özgür değil-
dir. Basın, düşünce ve ifade özgürlüğü 
demokratik sistemin vazgeçilmez par-
çasıdır ve herkese lazımdır” dedi.

Basının susturulmasının, halk adına 
üstlenilen denetleme görevinin engel-
lenmesi anlamına geleceğini ifade eden 
Yayla, Türkiye’nin dünya basın özgür-
lüğü sıralamasında 180 ülke arasında 
154'ncü sırada olmasının vahim oldu-
ğunu söyledi.

Ekonomik baskıların da basın özgür-
lüğünü engellediğini belirten Yayla “ 
Koronavirüs salgını dolayısıyla artan 
ekonomik kriz kağıt ve baskı maliyetle-
rini çoğaltmış, reklam gelirlerini de dü-
şürmüştür. Dolayısıyla bağımsız basın 
kuruluşları ciddi mali zorluk çekmekte-
dir” ifadesini kullandı.

Alucra Beled�yes�
halka cev�z

fidanı dağıttı

‘ÇINARDAKİ İZLER’İ YAZDI

kitap bir kişinin hayatını 
anlatan değil, bir yörenin 
yaşam koşullarını siz 
okurlara ulaştırmak iste-
yen bir romandır. Bu ko-
şulları kurgu bir aşk hikâ-
yesi etrafında anlatmak is-
tedim. 

Bu roman okurken 
zaman zaman kendinizi, 
zaman zaman anne baba-
nızı, zaman zamanda abi 
yada ablanızı bulacaksı-
nız. bu romanda daha iyi 
bir yaşam için okuma mü-
cadelesi veren köy genç-
lerinin iz bırakan yaşam 
öykülerini ve fındık bah-
çelerinde başlayıp nerede 
biteceği belli olmayan aşk-
larını bulacaksınız” dedi.

Pirazizli Eğitimci-Yazar Yakup Gülaçtı’nın 
yazdığı "Çınardaki İzler” kitabında, herkesin

yarasına dokunacak izler bulunuyor
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TFF, korona virüs salgınından dolayı oy-
nanmayan maçların başlama ihtimaline karşı 
bir öneri protokolü yayınladı. Hazırlanan öne-
rilerde karşılaşmalar başlamadan önce yapıla-
cak olan hazırlık sürecinden müsabakaların baş-
ladığı döneme kadar olan kısımda kulüplerin 
ne gibi önlemler almaları gerektiği anlatıldı. 
TFF’den konuyla ilgili yapılan açıklamada şu ifa-
deler yer aldı:”Bütün dünyayı etkisi altına alan 
Covid-19 salgını ile ilgili alınması gereken ted-
birlerin ve genel prensiplerin detaylı bir şekil-
de anlatıldığı Futbola Dönüş Öneri Protokolü, 
Hazırlık Dönemi, Müsabaka Dönemi ve Pozitif 
Test Senaryosu olmak üzere çeşitli ana bölüm-
lerden oluşuyor.

Liglerin oynanması sürecindeki tüm fazlara 
ilişkin çalışmalar tamamlanırken protokolün, 
"Genel Prensipler", "Hazırlık Dönemi - Bireysel 
ve Grup Antrenmanları Evresi" ile "Pozitif Test 
Senaryoları"nı içeren ilk kısmı yayınlandı.

Sağlık Kurulu; Sağlık Bakanlığı, Bilim Kuru-
lu, Dünya Sağlık Örgütü, FIFA ve UEFA Sağlık 
Kurullarının uygulamalarıyla birlikte süreçler 
geliştikçe protokolü kamuoyu ve kulüplerle bö-
lümler halinde paylaşmaya devam edecek.

Acıbadem Sports ve T.C. Sağlık Bakanlığı 
İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü iş birliği ile hazır-
lanan protokol, Sağlık Bakanlığı Bilim Kuru-
lu'nun tavsiye raporu ve Gençlik ve Spor Ba-
kanlığımızın koordinasyonuyla devletimizin lig-
lerin başlatılmasına yönelik kararı sonrasında 
uygulamaya konulacak.”

KORONAVİRÜS SALGINI SONRASI 
LİGLERDEKİ SON DURUM NEDİR?

Koronavirüs pandemisi tüm dünyada spor 

TFF SAĞLIK KURULU "FUTBOLA DÖNÜŞ
ÖNERİ PROTOKOLÜ" HAZIRLADI

Türkiye Futbol Federasyonu, korona virüs salgını sebebiyle ertelenen
müsabakaların oynanma ihtimalini göz önünde bulundurarak, TFF Sağlık Kurulu 

tarafından ‘Futbola Dönüş Öneri Protokolü’ hazırlandığını açıkladı.

aktivitelerini durdururken aradan geçen süre-
de liglerin geleceği de belli olmaya başladı. 
Fransa ve Hollanda'da tüm spor aktiviteleri 
iptal edilirken diğer ülkelerde de planlar şekil-
leniyor. İşte ülke ülke futbolda liglerin gelece-

ği.
UEFA kendi organizasyonlarındaki maç 

maç kararlarını 27 Mayıs'ta verecek. UEFA'dan 
yapılan yazılı açıklamada, EURO 2020 Avrupa 
Şampiyonası'nın 11 Haziran-11 Temmuz 2021 
tarihlerinde yapılacağı yinelenirken, İstan-
bul’da oynanacak Şampiyonlar Ligi finali için 
yeni bir tarihin kararlaştırılacağı da duyuruldu.

2021’de İngiltere’de yapılması planlanan 
Kadınlar Avrupa Şampiyonası, 6-31 Temmuz 
2022 tarihlerinde gerçekleştirilecek. EURO 
2022 Futsal Şampiyonası 19 Ocak-6 Şubat 
2022 tarihlerinde Hollanda'da düzenlenecek. 
Haziran ayına kadar ise hiçbir hazırlık maçına 
izin verilmeyecek. EURO 2020 Play-off ve 
Uluslar Ligi maç takvimi ise daha sonra açıkla-
nacak.
LİGLERİN DEVAM ETTİĞİ
DİĞER ÜLKELER

Türkmenistan
Tayvan
Nikaragua
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Yeni stadyumda çalışmalar bitti, bitiyor. Çotanak Spor Kompleksi yeni sezonda hizmete girecek.

G�resun’a çok yakışacakG�resun’a çok yakışacakG�resun’a çok yakışacak

Öztürk, yaptığı açıklamada, şunları söyledi: 
“İnşaat çalışmaları devam ederken, bir yandan da 
elektrik, içme suyu, kanalizasyon ve yağmursuyu alt-
yapısı tamamlanıyor. Koltuklar monte edildi. Havuz 
inşaatı tamamlandı. Saha zemini için hibrit çim ve 
antrenman sahası için ise çim malzemeleri temin 
edildi. Önümüzdeki süreçte çim serme işlemleri ger-
çekleştirilecek.”

Stat inşaatındaki çalışmaların yeni tip koronavirüs 

“ÇİMLERİ
  SERİLECEK,
  HEDEFİMİZ,
  2020-2021
  SEZONUNA
  YETİŞTİRMEK”

(Kovid-19) salgını nedeniyle kontrollü olarak devam 
ettiğini ifade eden Milletvekili Öztürk; “Hedefimiz 
2020-2021 futbol sezonuna stadı yetiştirmek. Şehri-
mizi spor alanında bir adım daha ileriye taşımak için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz” ifadelerini kullandı. Gi-
resun'un Aksu Mahallesi'nde inşa edilen stadyumda; 
84'ü protokol, bin 413'ü VIP ve loca, 75'i engelli, 
76'sı basın, 20 bin 380'i standart seyirci olmak üzere 
toplam 22 bin 28 koltuk yer alıyor.

Giresunsporlu Ahmet 
İlhan, iç saha maçlarında ze-
minin kendilerini çok fazlasıy-
la yorduğunu söyledi.

Bu sene en çok iç sahada 
oynanan ve iki gol kaydettiği 
Ümraniyespor maçında sevin-
diğini kaydeden tecrübeli 
oyuncu; “En çok zorlandığımız 
maç ise 3-0 öne geçtikten 
sonra kalemizde iki gol gördü-
ğümüz Bursaspor müsabaka-
sıydı. Galibiyeti korumak 
adına çok savaştık ve kazan-
mıştık. İç sahadaki maçlarımız-
da daha fazla yoruluyoruz. 
Çünkü zeminimiz çok kötü” 
dedi.

LİG BAŞLADIĞINDA
GÖRECEĞİZ

Koronavirüs salgını nede-
niyle lige ara verilmesinin ta-
kımı etkileyip etkilemediği ko-
nusunda bir şey söylemenin 
mümkün olmadığını kaydeden 
Ahmet İlhan; “ Bunun cevabı-
nı ligler başladığında görece-
ğiz. İnşallah başarılı sonuçlar 
alırız. Taraftarımız bizlere 
inandı ve sezon başından beri 
desteklerini hiç esirgemedi. 
Sezon sona erene kadar bizi 
desteklemeye devam etsinler, 
onlar için savaşımızı sonuna 
kadar sürdüreceğiz” ifadelerini 
kullandı.

Temsilcilerimizden 1926 Bulancakspor 
ve Görelespor’un da mücadele ettiği Bölge-
sel Amatör Ligde 2019-2020 sezonunda 
küme düşme olmayacak gibi.

Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Mu-
harrem Kasapoğlu, TFF Başkanı Nihat Öz-
demir ve alt lig temsilcileri ile video konfe-
rans yöntemi ile görüşme yaptı. 1. Lig, 2. Lig, 
3. Lig ve Bölgesel Amatör Lig’in nasıl devam 
edeceği konusunda resmi açıklama yapılma-
dı. Ancak liglerin geleceğiyle ilgili flaş bir 
iddia ortaya atıldı. İddiada şu ifadelere yer 
verildi: Süper Lig ve TFF 1. Lig’de maçlar oy-
nanmaya devam edecek. 2. ve 3. Lig ve 
BAL’da bu sezon düşme olmayacak. Liderler 
direkt üst lige alınacak. Play-Off potasındaki 
takımlar tek maç üzerinden eleme usulü 
maçlar oynayacak. Alt liglerde toplamda 16 
maç ile ligler tamamlanacak. Bölgesel Ama-
tör Lig’de ise liderler 3. Lig’e yükselecek. 
Maçlar haziran ayının ikinci haftasında baş-
layacak.

Giresun ASFK, Türkiye Amatör Spor Ku-
lüpleri Konfederasyonu tarafından gönde-
rilen maskelerin spor kulüplerine dağıtımı-
na başladı.

ASFK Başkanı Sinan Işık, konuyla ilgili 
yaptığı açıklamada; “Dünyada oluğu gibi ül-
kemizde de COVID-19 pandemisi hayatı-
mızı tehdit etmeye ediyor. Bu hastalıkla 
mücadele kapsamında Türkiye Amatör 
Spor Kulüpleri Konfederasyonu tarafından 
Federasyonumuza gönderilen maskelerin 
spor kulüplerimize dağıtımına başlandı. Bu 
zor günlerde hiç bir karşılık beklemeden 
ve canımız pahasına görev yapmaya devam 
eden sağlık çalışanları ile diğer kamu ve 
özel sektör çalışanlarına minnet ve şükran-
larımızı iletirken, bizlere düşen görev ku-
rallara uyarak, bu zorlu sürece katkı yap-
maktır. Ülkemiz koronavirüs pandemisine 
karşı aklın, bilimin, modern tıbbın rehberli-
ğinde bir mücadeleden başarılı bir şekilde 
çıkacaktır. Pandemi mücadelesine maske 
desteği sağlayan TASKK Genel Başkanı 
Sayın Ali Düşmez ve yönetim kuruluna te-
şekkür ederiz. Sağlıklı günlerde görüşmek 
dileğiyle” ifadelerine yer verdi.

“İçer�de b�z� zem�n yoruyor” Giresunspor uzun bir aradan sonra Salı 
günü sahaya inmeyi planlıyor ancak prog-
ramda değişiklik olabilir.

Liglerin ne zaman başlayacağının net-
leşmemesi nedeniyle gelecek adına adım 
atamayan Yeşil-beyazlı ekip, Salı günü ant-
renmanlara başlamayı planlıyor ancak aynı 
gün TFF, Bilim Kurulu ile görüştükten 
sonra liglerin durumu hakkındaki kararını 
açıklayacak. Liglerin başlama tarihi netleş-
mezse Giresunspor’da izin süreci yine uza-
yabilir.

Topbaşı yapılamayab�l�r

BAL’da düşme olmayacak g�b�

ASFK’den amatörlere maske dağıtımı

Giresunspor’un teknik adamı Hakan Kutlu, liglerin start 
alacağı tarih konusunda açıklanacak tarihe odaklandıklarını 
ifade etti.

Hakan Hoca; “Spor Bakanımız Sayın Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu, kulüp başkanlarıyla bir görüşme yaptı. Nihai ka-
rarın Salı günü verileceği söyleniyor. Ayrıca bu konuda fikir-
ler ortaya atılıyor. Biz aynı gün çalışmalarımıza başlamayı 
planlıyoruz ancak tarih konusunda bir gelişme olursa biz de 
çalışma takvimimizde değişiklikler yapabiliriz” dedi.

Kutlu: “Resmi karara odaklandık”

Yapımı devam eden 
Çotanak Spor Kompleksi’nin yüzde 

95'lik kısmı tamamlandı.
Spor kompleksi hakkında bilgi veren Ak 

Parti Giresun Milletvekili Cemal Öztürk, “ilimiz-
de sporun geleceğine yönelik önemli bir yatırım 
olan Kompleksi inşaatında sona yaklaşıldı. Fiziki 

gerçekleşmesi % 95 seviyesinde tamamlanmış 
durumda. Giresun spor alanında bir adım 

daha ileri taşınacak” dedi.

Giresunsporlu Ahmet İlhan, Atatürk Stadı’ndaki maçlarda daha fazla yorulduklarını ifade etti
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